

Nounou / Nanny

Archambault Family

Job ID

39141VIEW THIS JOB ONLINE: <https://www.firstnationsjob.com/jobs/39141>

LOCATION	DATE POSTED	EXPIRY DATE	
396 Chemin Desmarais, Mont Tremblant, QC Quebec	17-02-2026	16-08-2026	
TYPE OF JOB	SALARY	MIN. EXPERIENCE	MIN. EDUCATION
Full Time	CAD 19	1 year to less than 2 years	Other trades certificate or diploma

Job Details

****ENGLISH BELOW****

Employeur : Famille Archambault

Lieu de Travail : Mont-Tremblant, Québec

Titre du Poste : Nounou

Type d'Emploi : Temps plein (35 heures), Poste permanent ; Horaires flexibles, y compris les week-ends

Langue : Anglais

Responsabilités :

- Préparer et servir les repas selon les besoins, en veillant à ce que la cuisine reste propre et bien organisée après chaque utilisation.
- Assister à la routine du matin, y compris le brossage des dents, le coiffage et l'habillage, tout en encourageant l'autonomie.
- Organiser des activités ludiques et créatives telles que des arts plastiques, la construction de cabanes et des jeux en extérieur.
- Assurer la stimulation physique et mentale de l'enfant par des sorties au parc, à la bibliothèque, aux cours de danse et de gymnastique.
- Encourager le rangement en inculquant des habitudes d'organisation pour les espaces personnels, y compris la chambre et les jouets.
- Prendre soin de l'enfant lorsque les parents voyagent, en veillant à la continuité de sa routine et à son bien-être. Pendant ces périodes, la nounou vivra dans la résidence familiale pour assurer une prise en charge continue.
- Fournir une attention particulière à l'enfant lorsqu'il est malade, en administrant les médicaments selon les instructions et en veillant à son confort et à son repos.

Salaire :

19,00 \$ de l'heure

Lieu de Travail :

Mont-Tremblant, Québec

Coordonnées :

Téléphone : 819-571-2612

Courriel : marianne@butr.com

Adresse : Mont-Tremblant, Québec

Compétences & Exigences :

- 1 an à moins de 2 ans d'expérience en tant que nounou ou gardienne d'enfants.
- 1 an à moins de 2 ans d'expérience avec plusieurs enfants.
- 1 an à moins de 2 ans d'expérience dans un environnement Montessori, favorisant l'exploration du potentiel des enfants avec une guidance minimale.
- 6 mois d'expérience en restauration ou en préparation de repas (préféré).
- Diplôme en éducation de la petite enfance requis.
- Doit être légalement autorisé à travailler et à résider au Canada.
- Capacité à soulever et porter au moins 23 kg (plus jeune enfant).
- Doit être flexible pour travailler de nuit et les week-ends.

Veuillez envoyer votre CV avec votre candidature.

Employer: Archambault Family

Location of Employment: Mont-Tremblant, Quebec

Title of the Position: Nanny

Terms of Employment: Full-time (35 hours), Permanent Position; Flexible hours including weekends

Language: English

Job Duties:

- Prepare and serve meals as needed, ensuring the kitchen remains clean and organized after each use.
- Assist with morning routines, including brushing teeth, combing hair, and dressing, while encouraging independence.
- Organize engaging and creative playtime activities such as arts and crafts, building forts, and outdoor games.
- Provide physical and mental stimulation through visits to the park, library, dance class, and gymnastics.
- Encourage tidiness by teaching organizational habits for personal spaces, including their room and toys.
- Care for the child when parents are traveling, ensuring routine consistency and well-being. During these periods, the caregiver will live in the family's residence to provide continuous care.
- Provide attentive care when the child is sick, administering medication as directed and ensuring comfort and proper rest.

Wage:

\$19.00 per hour

Location of Work:

Mont-Tremblant, Quebec

Contact Information:

Phone: 819-571-2612

Email: marianne@butr.com

Address: Mont-Tremblant, Quebec

Skills & Requirements:

- 1 year to less than 2 years of experience as a nanny or babysitter.
- 1 year to less than 2 years of experience working with multiple children.
- 1 year to less than 2 years of experience in a Montessori environment, encouraging children to explore their potential with minimal guidance.
- Preferred 6 months of experience in a restaurant or meal preparation role.
- Diploma in Early Childhood Education required.
- Must be legally able to work and reside in Canada.
- Ability to lift and carry at least 23 kg (youngest child).
- Must be flexible to work overnight and weekends.

Please send your resume with your application.

Downloaded from firstnationsjob.com on 14-07-2026